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Asbestsanering
LLTB-afdeling Venray heeft samen met 
afdeling Horst-Venlo het initiatief genomen 
om meer aandacht te krijgen voor 
asbestsanering. Samen met gemeenten en 
Provincie wordt gekeken naar de 
mogelijkheden een pilot te starten. 

Uitwerking uitvoeringsagenda
De LLTB heeft samen met de gemeente drie thema’s benoemd, 
waarmee zij gezamenlijk de komende jaren aan de slag willen: 
vrijkomende agrarische bebouwing, participatie en energie. In 
2015 heeft een groep studenten van de WUR een concepttool 
ontwikkeld om een beter beeld te krijgen van de 
mogelijkheden voor vrijkomende agrarische bebouwing.

Landbouwverkeer
De N271 is een belangrijke ontsluitingsroute voor landbouwverkeer. Ontwikkelingen 
Via Venray en rondweg Wanssum gaven aanleiding om met de gemeente in gesprek 
te gaan. Mocht landbouwverkeer op delen van de Via Venray en rondweg niet 
wenselijk zijn, dan moeten er wel goede alternatieven zijn. Daarnaast is onderhoud 
van de wegen in het buitengebied een aandachtspunt. Gemeente Venray denkt 
actief mee in oplossingen, maar de mogelijkheden zijn niet onbeperkt

uitgelicht
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‘MET Z’N ALLEN VERANTWOORDELIJK 
VOOR EEN LEEFBAAR BUITENGEBIED’

‘In 2015 hebben we veel energie gestoken in de promotie van de sector. Zo hebben we een 
financiële bijdrage geleverd aan het evenement ‘Smaak zit tussen je oren’, waar enkele 
van onze leden ook aan hebben deelgenomen. Tijdens de fietsvierdaagse van Venray 
hebben we een bedrijf opengesteld en we hebben Jacquo en Bianca Gerritsen van Wagyu 
Farm voorgedragen voor de Venrayse Ondernemersprijzen. 

We vinden het belangrijk als afdeling en als sector zichtbaar te zijn in de samenleving en 
onze stem te laten horen. Dat doen we door deel te nemen aan bovenstaande evenement-
en, maar ook door er bijvoorbeeld in samenwerking met de andere Noord-Limburgse 
LLTB-afdelingen voor te zorgen dat boerderijeducatie weer bij scholen onder de aandacht 
komt. Bezoeken aan agrarische bedrijven moeten gewoon weer onderdeel worden van het 
lesprogramma. 

In plattelandsgemeenten, zoals de onze, zijn we met z’n allen verantwoordelijk voor een leefbaar buitengebied. Vandaar dat 
een raadsinitiatief als de dialoog over de toekomst van de veehouderij in Venray - zoals die vorig jaar is gehouden – van belang 
is. Een vereiste voor een leefbaar buitengebied is een gezonde agrosector; een gezonde leefomgeving is dat net zo goed. De 
een sluit de ander niet uit en het is onder anderen aan ons als ondernemers op het platteland te zorgen voor een balans in de 
twee. Het is een dynamisch traject, waaraan voorlopig nog geen concrete consequenties zijn verbonden.

En tenslotte heeft de gebiedsontwikkeling in Ooijen-Wanssum de gemoederen bezig gehouden, omdat de agrarische sector 
veel grond moet inleveren en het niet meevalt er voor landbouw een plus uit te halen. Vooralsnog zetten we als afdeling in op 
zoveel mogelijk behoud van landbouwgrond en daar waar natuur wordt gerealiseerd, dat niet wordt gezien als één groot 
gebied waar een terreinbeherende organisatie het voor het zeggen krijgt, maar natuur te laten inrichten door omliggende 
ondernemers.’

aan het woord
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